



Fuad Cavanşir oğlu Əzizov
Riyaziyyat üzrə fəlsəfə doktoru, baş müəllim
Riyaziyyat və informatika kafedrası
E-poçt: fuad.azizov@au.edu.az

Qısa bioqrafik məlumat

- 1985-ci ildə Göyçay rayonu İncə kəndində anadan olmuşdur.
- 2002-ci ildə R.Babayev adına Göyçay rayonu İncə kənd orta məktəbini bitirmişdir.

Təhsili, elmi dərəcə və elmi adları

- Riyaziyyat üzrə fəlsəfə doktoru, 2014
- Doktorantura, AMEA Riyaziyyat və Mexanika İnstitutu, 2008-2011
- Magistratura, Bakı Dövlət Universiteti, tətbiqi riyaziyyat və kibernetika, 2006-2008
- Bakalavriat, Bakı Dövlət Universiteti, tətbiqi riyaziyyat və kibernetika, 2002-2006

Əmək fəaliyyəti

- Azərbaycan Universiteti, baş müəllim, 2017-ci ildən
- Azərbaycan Universiteti, müəllim, 2013-2017
- Bakı Avrasiya Universiteti, müəllim 2018-ci ildən.
- Bakı Dövlət Universiteti, müəllim, 2012-2013

Məqalələr

- **Əzizov F.C., Qənbərova Z.** Stoxastik modellərin tədqiqində Monte-Karlo üsulu, Gənc tədqiqatçıların II respublika elmi-praktik konfransı, 2019, s.
- **Азизов Ф. Дж., Рагимов Ф.Г., Халилов В.С.** Об асимптотическом поведении момента первого выхода возмущенной цепей Маркова за нелинейную границу, Международной конференции посвященной 90-лет со дня рождения Гейдара Алиева, с. 190-192.
- **Азизов Ф. Дж., Алиев С.А. Халилов В.С.** Интегральная предельная теорема для момента первого выхода за уровень случайного блуждания, описываемого нелинейной функцией от последовательности AR (1). Международной конференции посвященной 90-лет со дня рождения Гейдара Алиева, 2013, с. 127-128.

- **Азизов Ф. Дж., Рагимов Ф.Г.** Асимптотики локальных вероятностей в задачах пересечения границ траекторией цепи Маркова, Вестника Бакинского Университета серия Физико-Математических наук, № 2, 2012, с. 26-36.
- **Azizov F.J., Abdurahmanov V.A., Khalilov V.S.** Asymptotics of numerical characteristics of the first passage time of level by the trajectory of perturbed Markov chain, ANAS Institute of Mathematics and Mechanics, XXXVII (XLV), 2012, p. 33-38.
- **Azizov F.J.** On asymptotic behavior of conditional probability of crossing the nonlinear boundary by Markov chain trajectory, ANAS Institute of Mathematics and Mechanics, XXXVI (XLIV), 2012, p. 9-16.
- **Azizov F.J., Rahimov F.H.** On asymptotic behavior of conditional probability of crossing the nonlinear boundary by Markov chain trajectory, Proceedings of the International conference devoted to the 100-the anniversary of academician I.I.Ibrahimov, 2012, p.205-206.
- **Азизов Ф. Дж., Рагимов Ф.Г.** Интегральные предельные теоремы для момента времени пресечения нелинейных границ цепей Маркова, Теория вероятностей и её применения, том 57, выпуск I, 2012, с. 178-185.
- **Azizov F.J., Rahimov F.H., Khalilov V.S.** Integral limit theorem for the first passage time for the level of random walk, described with AR (1)sequences Transaction of ANAS, XXXII, №4, 2012, p. 95-100.
- **Азизов Ф. Дж.** Интегральные предельные теоремы для времени пресечения односторонней нелинейных границы траекторией цепи Маркова с возмущением, Akademik Z.İ.Xəlilovun 100 illik yubleyinə həsr olunmuş beynəlxalq konfrans, 2011, s.16-18.
- **Azizov F.J., Abdurahmanov V.A., Khalilov. V.S.** Asymptotic Behaviour of the conditional probability of intersection of the level of Markov chain trajectory Turkic World Mathematical society Book of Abstracts, 2011, p. 302.
- **Азизов Ф. Дж., Рагимов Ф.Г., Гашимова. Т.Э.** О некоторых асимптотических свойствах с вероятностью единица момента первого выхода возмущенного случайного блуждания за линейную границу, Y.C.Məmmədovun 80 illik yubleyinə həsr olunmuş Riyaziyyat və Mexanikanın Aktual problemləri mövzusunda beynəlxalq konfrans, 2010, s.80-81.
- **Азизов Ф. Дж., Рагимов Ф.Г.** О времени пересечения односторонней нелинейной границы траекторией цепи Маркова, XIII International Scientific M.Kravchuk Conference, 2010, s. 96.
- **Azizov F.J. Rahimov F.H.** On the first passage time of one-sided nonlinear boundary by the trajectory of Markov chain, ANAS, XXX, №1, 2010, p. 161-166.
- **Азизов Ф. Дж. Рагимов Ф.Г.** Об усиленном законе для времени пересечения нелинейных границ траекторией цепи Маркова, Akademik F.Q.Maqsudovun 80-illik yubleyinə həsr olunmuş beynəlxalq konfrans, 2010, s. 295-296.
- **Azizov F.J., Rahimov F.H., Abdurakhmanov V.A.** Integral limit theorems for the first passage time of parabolas by Markov chains, ANAS Institute of Mathematics and Mechanics, XXXI (XXXIX), 2009, p. 139-144.
- **Азизов Ф. Дж, Абдурахманов В.А.** Интегральные предельные теоремы для момента первого достижения парабол цепей Маркова. АМЕА RMI-nin 50-illik yubleyinə həsr olunmuş beynəlxalq konfrans, 2009, s. 5.

- **Əzizov F.C.** İki gecikdirilən ekranlı dolaşma prosesin tədqiqi, Heydər Əliyevin 85 illik yubleyinə həsr olunmuş Riyaziyyatın tətbiqi problemləri elmi konfransı, 2008, s.105-106.

Fənn proqramları

- **Əzizov F.C., Paşayev A.F.** Müasir proqramlaşdırma dilləri və onların tətbiqi (Ali təhsilin magistratura səviyyəsi üçün fənn proqram toplusu), Azərbaycan Universiteti, Bakı, 2018, s. 52-59.
- **Əzizov F.C.** Qeyri-səlis çoxluqlar nəzəriyyəsinin elementləri (Ali təhsilin magistratura səviyyəsi üçün fənn proqram toplusu), Azərbaycan Universiteti, Bakı, 2018, s. 43-51.
- **Əzizov F.C., Kərimov V.Ə.** Alqoritmlər nəzəriyyəsi (Ali təhsilin bakalavriat səviyyəsi üçün fənn proqram toplusu), Azərbaycan Universiteti, Bakı, 2016, s. 157-161.
- **Əzizov F.C., Qasımova N.F.** Ehtimal nəzəriyyəsi və riyazi statistika (Ali təhsilin bakalavriat səviyyəsi üçün fənn proqram toplusu), Azərbaycan Universiteti, Bakı, 2016, s. 127-132.
- **Əzizov F.C., Qasımova N.F.** Diskret riyaziyyat və riyazi məntiq-2 (Ali təhsilin bakalavriat səviyyəsi üçün fənn proqram toplusu), Azərbaycan Universiteti, Bakı, 2016, s. 97-102.
- **Əzizov F.C., Qasımova N.F.** Diskret riyaziyyat və riyazi məntiq-1 (Ali təhsilin bakalavriat səviyyəsi üçün fənn proqram toplusu), Azərbaycan Universiteti, Bakı, 2016, s. 92-96.

Tədris etdiyi fənlər

- Ehtimal nəzəriyyəsi və riyazi statistika
- Qeyri-səlis çoxluqlar nəzəriyyəsinin elementləri
- Diskret riyaziyyat və riyazi məntiq
- Fərq sxemləri nəzəriyyəsi
- Sonlu fərqlər üsulu
- Riyazi məntiq
- Hesablama üsulları
- Xətti cəbr və riyazi analiz